



Fagrådet

for vann- og avløpsteknisk
samarbeid i indre Oslofjord

REFERAT, Styremøte nr.1, 2024

Tid / Sted: 22.01.24, kl. 10:00— 11:30 / TEAMS

Til stede:

Kari B. Thingnes, Asker (leder)
Elisabeth Blom Solheim, daglig leder, VAV
Ingvild Martinsen, Nordre Follo

Trygve Sørbø Kvarme, Ås
Toril Giske, leder Utvalg for miljøovervåking, VAV

Forfall

Knut Bjarne Sætre (Vara), Bærum
Niclas Wigforss (vara), Nesodden
Frode Hult, leder Utvalg for drikkevann
og vannmiljøtiltak, VAV

Agenda

1. Godkjenning av referat fra sist styremøte (nr. 9, 2023)
2. Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak
3. Utvalg for miljøovervåking
4. Regional ROS analyse – vannforsyning og reservevann. Hvordan gikk samarbeidsmøtet 12.januar? Vurdering av Fagrådets rolle i dette arbeidet.
5. Arkiv / Bærekraftig system for lagring av dokumenter. Det er sårbart at dokumenter ligger på private eposter/internt arkiv i VAV. Er Teams-mappe vi har opprettet godt nok? Bør man vurdere en egen, uavhengig sky?
6. Nettside. Behov for oppdatering og evt. drift av nettside? Hvordan er det å finne informasjon osv. for andre på nettsiden vår? Oversiktlig nok?
7. Økonomi-systemet til Fagrådet
8. Dialog med Fylkeskommunen og midler til tiltak for å redde Oslofjorden (Info fra Ingvild)
9. Eventuelt

Sak nr.		Ansvar og frist
1.	Referat fra styremøte 9, 18.12.2023 Referat godkjent	
2.	Utvalg for drikkevann- og vannmiljøtiltak Siste utvalgsmøte var onsdag 17.januar. <ul style="list-style-type: none">• NIVA gikk gjennom miljøovervåkingen av Oslofjorden for 2023. Det ble ikke en stor høstoppløstring som fryktet (etter Hansnedbøren). NIVA skal undersøke om det er noen langtidseffekt av flommen «Hans», i 2024. NIVA har vært ute og tatt prøver 8.januar. Ikke mulig å ta prøver i Paddehavet eller Bærumsbassenget pga. is. Prøvene viser dårlige oksygenforhold.• NIVA har vært treige med å legge inn data i Vannmiljø. Det ble nevnt av NIVA at dette skulle ordnes samme dag.• André orienterte om modellarbeidet. De har levert arbeidspakke 1. Teotil3 er anslått ferdig i løpet av februar. Teotil3 skal benyttes inn i nedbørsfeltet og beskrive dem. Etter planen skal alt leveres inn i mai/juni. Miljødirektoratet er åpen for at de får litt utsettelse, pga. litt	



Fagrådet

for vann- og avløpsteknisk
samarbeid i indre Oslofjord

	<p>forsinkelser i arbeidet. Innspill fra utvalget: Resultatene må presenteres på en grei måte, slik at vi når frem til mottakerne. Vi som oppdragsgivere skal bruke dette mot beslutningstakere. Oslofjordsrådet blir her viktig.</p> <p>Tilbud fra NIVA på årets Ferrybox-tilbud. Opsjon med konsoll. Den har vi ikke tidligere utløst, for har ikke funnet en god løsning på det. Ytre Oslofjord tok opp dette med Ferrybox og kostnader/nytte, så Toril undersøker kostnadsfordeling med NIVA.</p> <p>Ønsker en liten bolk om Ferrybox på utvalgsmøter fremover.</p> <p>Modell-presentasjon kan legges ved møtereferat.</p> <p>Partikkel-modell som VEAS-brukte skal også Drammen bruke. Se på sammenhenger mellom modellene.</p>	<p>Toril undersøker kostnadsfordeling, Ferrybox, med NIVA.</p> <p>Etterspør presentasjonen fra NIVA.</p>
3.	<p>Utvalg for miljøovervåking</p> <ul style="list-style-type: none">• Møte 12.januar; Arbeidsmøte om samarbeid i vannforsyningen i Indre Oslofjord. Se punkt 4 for oppsummering.• Energibrønner ble tatt opp som et tema på siste utvalgsmøte, 19.jan. Det er utfordringer for drift med energibrønner som plutselig dukker opp på uheldige steder. Utslipp til vassdrag. Bør se på føringer og regler for praksisen med å etablere energibrønner. <p>Mulig å høre med Statens vegvesen og Bane Nor.</p>	
4.	<p>Regional ROS analyse – vannforsyning og reservevann</p> <ul style="list-style-type: none">• Møte 12.januar; Arbeidsmøte om samarbeid i vannforsyningen i Indre Oslofjord. Initiativ fra Markus Rawcliffe (avdelingsdirektør for Produksjonsavdelingen) i VAV. Drøfting av behov for «Regional ROS-analyse». Frode Hult og Elisabeth B. Solheim deltok. Nyttig møte der man ble enige om at det er behov for å utarbeide en regional ROS analyse for vannforsyning og reservevann i regionen. Fagrådet tar ansvar for at det utarbeides et mandat og vil ha en koordinerende rolle i arbeidet. <p>Fagrådet tar initiativ til et innledende møte for å diskutere mandat og rammer.</p> <ul style="list-style-type: none">• Referat fra møtet legges ut på Fagrådets nettside.	<p>Elisabeth kaller inn til et møte i slutten av januar, og sørger for at det utarbeides et mandat innen februar 2024.</p>



Fagrådet

for vann- og avløpsteknisk
samarbeid i indre Oslofjord

5.	Arkiv / Bærekraftig system for lagring av dokumenter. Det er sårbart at dokumenter ligger på private eposter/internt arkiv i VAV. Er Teams-mappe vi har opprettet godt nok? Bør man vurdere en egen, uavhengig sky? Vi forsøker å samle alt i en Teams-mappe som alle i styret har tilgang til.	
6.	Nettside. Behov for oppdatering og evt. drift av nettside? Hvordan er det å finne informasjon osv. for andre på nettsiden vår? Oversiktlig nok? Fagrådet undersøker muligheter med å få oppdatert nettsiden slik at den er mer brukervennlig og benytter en mer sikker løsning. Har man en nettside som er aktuell så når man veldig lett ut. Elisabeth lager forslag til tilbud og sender til styret for gjennomlesing.	Elisabeth undersøker med 3 ulike tilbydere.
7.	Økonomi-systemet til Fagrådet Dagens system virker litt tungvint, umoderne og lite effektivt. Vi bør se på en mer økonomisk løsning. Fagrådet hører med PURA, Morsa og Fagrådet for ytre Oslofjord. Vurdere om vi skal sette ut tjenesten, eller finne en løsning med et moderne regnskapsprogram, evt. kjøpe noen timer av VAV som støtte i en overgangsfase.	Elisabeth undersøker.
8.	Dialog med Fylkeskommunen og midler til tiltak for å redde Oslofjorden (Info fra Ingvild) Nyttehagen på Nesodden – Arrangement av Marinereparatørene. Skal dyrke sukkertare og blåskjell. Hjelp fjorden. De tar opp næring. Nødt til å høste blåskjellene og taren, ellers blir den nedgrodd av lurv. Noen må «gjete» anlegget. De dyrker små sukkertare-planter. Blåskjellene filtrerer partikler. Ingvild sender en epost og hører om det er interessant med et felles møte, slik at vi også kan fortelle hva vi i Fagrådet jobber med. Fint å undersøke om vi kan søke på noen av midlene de har.	Ingvild følger opp.
9.	Eventuelt <ul style="list-style-type: none">- Vi må finne dato og sted for årsmøte. Forslag: onsdag 29.mai. Bør sende ut «save-the-date». Tradisjon med å gå ut og spise med styret etter årsmøtet. Undersøke muligheter med å være på Ingierstrand Bad Restaurant (mulig litt vanskelig med kollektiv transport?) eller være på Scandic Fornebu i Bærum. Legge opp til en formell del med årsmøte før lunsj og en faglig del etter lunsj. Antar at hvertfall 30-40 personer vil delta fysisk. Må sende ut påmelding av hensyn til matbestillinger.	Elisabeth undersøker. Elisabeth sender



Fagrådet

for vann- og avløpsteknisk
samarbeid i indre Oslofjord

	<p>- Fagrådets prosjekt: Felles metodikk for utslippssøknader, der Multiconsult bistår som rådgiver i prosjektet. Oppstartsmøte 26.jan 2024. Bør få med en representant fra Nesodden kommune.</p>	<p>en henvendelse til Nesodden kommune for å få en kontaktperson til prosjektet.</p>
--	---	--